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Abstract (en)
Provided in a heat exchanger for the purpose of connecting the tubes (2) to the tube plate (1) are separate connecting elements (3) whose sleeve
connections (7) engage friction-tight in the widened end of the tube (2), and whose flanges (5) are connected to the tube plate (1) in a liquid-tight and
gas-tight fashion. <??>As a result, the production of the individual parts is rendered more favourable, as is also the assembly, the properties of the
tube connections are improved, and it is possible to use arbitrary tube shapes and material combinations. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Wärmetauscher sind zur Verbindung der Rohre (2) mit dem Rohrboden (1) getrennte Verbindungselemente (3) vorgesehen, deren
Anschlußstutzen (7) reibschlüssig in das erweiterte Ende von Rohr (2) eingreifen und deren Flansche(5) flüssigkeits- und gasdicht mit dem
Rohrboden (1) verbunden sind. Damit wird die Herstellung der Einzelteile wie auch der Zusammenbau günstiger, die Eigenschaften der
Rohrverbindungen werden verbessert und es ist möglich, beliebige Rohrformen und Werkstoffkombinationen zu verwenden. <IMAGE>
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